## 展城館定時工作坊(二月份活動) - 霓虹變幻時

### City Gallery Monthly Workshop (February Event) - Neon Imaginary

# 額滿 FULL

- 工作坊費用全免。
  - The workshops are free of charge.
- 工作坊每組將有一份教材。
  - Each unit will receive one set of teaching materials.
- 每組最多 2 人·若其中一名為 12 歲或以下人士·需由一名成人陪同下參與。

  Maximum 2 members per unit. Each participant who under the age of 12 years should be accompanied by an adult.
- 参加者参加是次活動 · 即代表閣下同意本館擁有閣下相片之全部版權及作宣傳推廣用途。
  All participants joining the activity shall be deemed as the granting of consent to the unconditional transfer of all copyright and for publicity purpose to Planning Department and City Gallery.

### I. 活動資料 Activity Information

**霓虹變幻時**是「展城館 2019 年定時工作坊」其中 2 月份之活動。工作坊會利用冷光線,讓參加者製作富有香港基建及發展特色的霓虹燈牌,同時讓參加者了解霓虹燈招牌的歷史及現況。

**Neon Imaginary** is the February activity under the "City Gallery Monthly Workshop 2019". By using the electroluminescent wire, participants can create their own "neon signs" and also will let participants understand the past and present of "neon signs".

對象 Target 公眾

Public

語言 Language 廣東話

Cantonese

名額 Vacancy 20 組 / 節

20 units per session

地點 Venue 展城館三樓多用途廳

3/F Multi-purpose Hall, City Gallery

# 展城館定時工作坊(二月份活動) - 霓虹變幻時

### City Gallery Monthly Workshop (February Event) - Neon Imaginary

	日期 Date	時間 Time
節數 Session	2019年02月17日(日) 17 February 2019 (Sun)	第一節 First Session:3:15pm-4:30pm 第二節 Second Session:5:15pm-6:30pm
	2019年02月23日(六) 23 February 2019 (Sat)	第一節 First Session:3:15pm-4:30pm 第二節 Second Session:5:15pm-6:30pm

#### 活動備註 Remarks

- 1. 工作坊名額先到先得,額滿即止。
  - Seats for the workshop are on a first-come-first-served basis.
- 2. 工作坊會於三樓多用途廳舉行。
  - Workshops will be held at 3/F Multi-purpose Hall.
- 3. 獲取錄的參加者請攜同<u>參加確認通知</u>及<u>身份證明文件</u>·於工作坊開始前 <u>5 分鐘</u>到達。若參加者遲到本館有權取消其認可名額。 Admitted participants should bring along <u>Confirmation of Enrollment</u> and <u>valid identification document</u> and arrive <u>5 minutes</u> before the session starts. City Gallery reserves the right to cancel registration in the case of late arrival.
- 4. 展城館職員有權要求工作坊的參加者出示身份證明文件·未能出示證明的參加者會被要求離開工作坊。
  Enrolled participants should provide valid identification document for the inspection of the Gallery staff. Those fail to do so will have to leave the workshop.
- 5. 如有任何爭議·本館保留最終決定權。
  In case of disputes, the decision of the Gallery shall be final and binding.

#### 個人資料(私隱)收集聲明 Personal Data (Privacy) Collection Statement

- 1. 参加者提供的個人資料主要用作工作坊報名之用。
  - Personal data provided by participants is for the application of the workshop.
- 2. 参加者遞交參加表格即表示准許主辦機構存檔及於是次活動使用其個人資料。
  - By submitting the enrollment form, participants agree that the personal information provided will be filed and used by the organiser for this programme.
- 3. 參加者提供的個人資料主要用作記錄,以及主辦機構為此活動及日後其他計劃作通訊及宣傳用途。
  - The personal data provided will be used for the programme record, the correspondences and promotions of other future programmes of the organiser.
- 4. 根據《個人資料(私隱)條例》第十八、二十二條及附表一載列的第六原則·參賽者有權要求查閱及更正參加表格上所有提供的個人資料。
  - Entrants have the right to request access to and the correction of personal data as stated in the application form in accordance with Sections 18, 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance.
- 5. 如有任何查詢·請致電3102 1242或電郵至 <u>enquiry@citygallery.gov.hk</u> 。 Please call 3102 1242 or send email to <u>enquiry@citygallery.gov.hk</u> for enquiries.